
Protokoll vid jaktledarmötet den 17 november 2018 

Samtliga jaktlag representerade utom Stavalund, dessutom ett par 

observatörer från Djupfors jaktlag. 

Jaktledarna redovisade avskjutningen och sin uppfattning om älgtillgången. 

Erfarenheterna lite blandade, Björkträsk, Rörträsk, Dalliden – lite älg. 

Degerträsk hyfsat med älg, Nyträsk, gott om älg, Stavaträsk sköt fullt tidigt, 

Brännbacka gott om hondjur. 

Vi har för närvarande fällt 78 % av vårt mål och vi bör komma upp i minst 90%. 

(Detta enligt rapporterna på viltdata – det verkar dock som att en del älgar 

ännu ej är rapporterade, viktigt att jaktlagen kontrollerar sina uppgifter) 

Vi ligger bra i vår målsättning att jaga främst unga djur, dock har vi något hög 

tjurandel. Kan tänkas att det rättar till sig något innan jaktens slut eftersom 

flertalet jaktlag avser att fortsätta jakten. 

OBS: Älgavgiften skall betalas till kassören under december. Notera lagets 

nummer vid inbetalningen, vilka djur som fällts och skicka samtidigt ett mail 

till Jimmy som en extra backup. 

Djupfors har ansökt om att få ingå i Destany. Området omfattar 2862 ha. 

Ordförande skickar in nödvändiga handlingar till länsstyrelsen och Niclas 

utarbetar en ny älgskötselplan. 

Mötestiderna diskuterades – ev. kanske en del möten kan ligga på kvällstid 

under nästa år, detta bör styrelsen beakta när nästa års verksamhetsplan görs. 

Vi kommer inom kort att lägga ut en reviderad kontaktlista på hemsidan. 

Förhoppningen är att den är korrekt, men meddela Lars L om ni ser några 

felaktigheter. 

 

Noterat av Lars L 


